
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 

  
 
Štev.:    011- 0013/2011-2    
Datum:  13.06. 2011 
 
 

Z A P I S N I K 
 

6. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 8. 
junija 2011, ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
FRANC BRADEŠKO,FRANK BRESKVAR, BOJAN DEMŠAR, TONČKA DOLENC, ANDREJA  
DOLINAR,STANISLAV DVANAJŠČAK, ANTON GERJOLJ, ROBERT GRDADOLNIK, MARKO JOVIČ   
HARISON KIRINČIČ, ERLAND KOŠEC, ANTON POTOČNIK, FRANC REJEC, 
ANTON ZIBELNIK, ANA ZORC, ANA ŽEROVNIK. 
 
Opravičeno odsotni svetniki: - 
 
Vabljeni na sejo: NO občine – predsednica Biserka Pogačar, Simona Kumar, Marko 
Zdešar, člana NO,  
Gašper Tominc, Naš Časopis.  
 
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh, Franci Petkovšek, Helena Čuk, 
Simona Kostrevc, Mateja Tavčar. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  

Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 
5. redne seje. Na zapisnik je bila ponovno podana pripomba Antona Zibelnika na izid 
glasovanja pri Sklepu o financiranju političnih strank, pravilno glasovanje se glasi: »Za:  
13 glasov, Proti: 1 glas.« 
Zapisnik s popravkom je bil soglasno sprejet.    

Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Seznanitev s končnimi poročili nadzornega odbora občine o opravljenem nadzoru  
          predloga proračuna za leto 2011 in zaključnega računa za leto 2010  
2. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih  
          funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta ter članov  
          drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov  
3. Predlog kandidatov kot predstavnikov ustanovitelja v JZ Polhograjska graščina  
4. Predlog kandidatov za prejemnike občinskih priznanj v letu 2011   
5. Vprašanja in pobude svetnikov 
6. Razno  
 
    
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
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Ad 1) Seznanitev s končnimi poročili nadzornega odbora občine o opravljenem  
          nadzoru predloga proračuna za leto 2011 in zaključnega računa za leto  
          2010  
 
Predsednica nadzornega odbora občine Biserka Pogačar in člana nadzornega odbora, 
Simona Kumar in Marko Zdešar, so občinskemu svetu predstavili Vsebino poročil 
nadzornega odbora, opravljenega na predlog proračuna občine za leto 2011 in zaključni 
račun proračuna občine za leto 2010. Predsednica je svetnikom predstavila Program dela 
nadzornega odbora in povzela statutarne določbe o funkciji in nalogah nadzornega 
odbora občine. 
Glede na obravnavane spremembe Pravilnika, ki ga bo občinski svet obravnaval pod 
naslednjo točko dnevnega reda, pa je predsednica mnenja, da je delo nadzornega odbora 
podcenjeno ter apelirala na svetnike, naj pravilno ovrednotijo delo članov nadzornega 
odbora.  
 
Razprave pod to točko dnevnega reda ni bilo, svetniki so se seznanili z vsebino poročil 
nadzornega odbora.  
 
Ad 2) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah  
          občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega  
          sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov  
 
Anton Potočnik, predsednik Statutarno pravne komisije, je svetnikom predstavil razloge 
za pripravo in sprejem sprememb in dopolnitev pravilnika, Pojasnil je, da  je Statutarno 
pravna komisija ugotovila, da se nekateri členi Pravilnika lahko dvoumno tolmačijo in 
sicer z dilemo, ali je odstotek od županove plače upoštevan od polne plače ali od plačila, 
ki ga župan prejema za nepoklicno opravljanje funkcije. Na svoji seji je Statutarno 
pravna komisija izvedla analizo višine izplačil in način izplačil pri osmih sosednjih 
občinah, ter ugotovila, da so dosedanja nadomestila v občini Dobrova- Polhov Gradec   
bila nizka v primerjavi s sosednjimi občinami, da se v Pravilniku uporabljajo različni 
računski načini za obračun izplačil odstotki, letni nivoji, da je za seje nadzornih 
odborov povsod določena dosti nižja sejnina kot za občinski svet. Tako Statutarno 
pravna komisija občinskemu svetu iz svoje pristojnosti predlaga, da se veljavni 
Pravilnik o plačah in plačilih občinskim funkcionarjem in nagradah članom svetov 
krajevnih skupnosti, članom delovnih teles občinskega sveta ter članom drugih 
občinskih organov in o povračilih stroškov, zaradi lažjega obračunavanja in jasnosti 
spremeni v členih, ki neposredno urejajo izplačila in sicer v členih 7 in 9, na način, kot 
je razvidno iz osnutka Pravilnika o spremembah Pravilnika o plačah in plačilih 
občinskim funkcionarjem in nagradah članom svetov krajevnih skupnosti, članom 
delovnih teles občinskega sveta ter članom drugih občinskih organov.  
 
V razpravi so sodelovali svetniki Košec Erland, Franc Bradeško, Andreja Dolinar, Ana 
Zorc, Marko Jovič in župan Franc Setnikar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na podlagi 86. člena Poslovnika občinskega sveta po 
skrajšanem postopku na glasovanje naslednji 
 
Sklep 34/1/6 
»Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah in plačilih 
občinskim funkcionarjem in nagradah članom svetov krajevnih skupnosti, članom 
delovnih teles občinskega sveta ter članom drugih občinskih organov in o povračilih 
stroškov s spremembo predzadnjega odstavka drugega člena tako, da se pravilno glasi:" 
Nagrada za opravljanje neposrednega nadzora se za vsakega člana nadzornega odbora 
določi v višini 80 EUR neto za vsako poročilo, ki se predloži občinskemu svetu ali 
drugemu organu.« 
 
Za:  11 glasov  Proti: 4 glasovi 



 3 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
(pridružil seji Harison Kirinčič.) 
 
Ad 3) Predlog kandidatov kot predstavnikov ustanovitelja v JZ Polhograjska  
          graščina  
 
Župan je svetnikom predstavil obravnavano vsebino, povedal je, da se na podlagi akta o 
ustanovitvi in statuta Javnega zavoda Polhograjska graščina imenuje predstavnike v 
svetu zavoda Polhograjska graščina in sicer štiri predstavnike ustanovitelja, dva 
predstavnika Krajevne skupnosti Polhov Gradec in enega predstavnika Javnega zavoda 
Polhograjska graščina. JZ Polhograjska Graščina in Krajevna skupnost Polhov Gradec sta 
predlagala svoje predstavnike.  
Župan je predal besedo Demšar Bojanu, predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Demšar Bojan je svetnikom predstavil predlog članov, ki ga je 
pripravila komisija in tudi način izbora kandidatov ter razloge za njihov izbor. V razpravi 
so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Marko Jovič, župan Fran Setnikar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 35/2/6 
»V svet javnega zavoda Polhograjska graščina se imenujejo:   
Predstavniki ustanovitelja:  
- prof.dr. Jože Trontelj, roj. 01.06.1939, stanujoč Polhov Gradec 99, Polhov   
   Gradec  
- Renata Weiss, rojena 29.03.1964, stanujoča Hruševo 19, Dobrova  
- Marjan Bradeško, rojen 22.11.1961, stanujoč Hrastenice 25, Dobrova  
- Urban Plestenjak, rojen 22.05.1976, stanujoč Dolenja vas 30, Polhov Gradec;   
Predstavnik zavoda:   
-  Lenart Rihar, rojen 30.09. 1971, stanujoč Pristava 13, Polhov Gradec; 
Predstavnika krajevne skupnosti Polhov Gradec:  
- Gregor Čuden, rojen 26.09.1970, Polhov Gradec 130, Polhov Gradec  
-  Barbara Rednak Robič, rojena 17.10.1968, stanujoča Dolenja vas 32, Polhov  
   Gradec.« 
 

Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Predlog kandidatov za prejemnike občinskih priznanj v letu 2011   
 
Demšar Bojanu, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
svetnikom predstavil način in delo komisije po zaključku javnega razpisa. Povedal je, da 
so pobudniki oziroma predlagatelji za podelitev priznanj Občine Dobrova- Polhov Gradec 
lahko občani, politične stranke, krajevne skupnosti, podjetja, društva ter druge 
organizacije in skupnosti. Demšar je povedal, da je komisija vsak predlog posebej 
obravnavala ter tudi skupno za vsa odločanja sprejela naslednja stališča: 

- pri podeljevanju občinskih priznanj se zasleduje postopnost pridobivanja občinskih 
priznanj, po stopnjah in preveritvi ustreznosti predlogov z dosežki, kateri so po 
predpisu občine opredeljeni kot pogoj za pridobitev priznanja oz. grba; 

- društvom v občini se podeljuje obdobno priznanje za dolgoletno delo, po 20 letih 
delovanja in nato vsakih 10 let, saj merila po veljavnem Odloku o priznanjih 
občine niso dovolj natančno razdelana, s tovrstnim sklepom pa se društvom, ki 
načeloma delujejo na prostovoljni in nepridobitni osnovi, poda priznanje lokalne 
skupnosti za njihovo delo, ki posredno vpliva tudi na kakovost življenja v občini. 
Priznanja se društvom izročijo s strani predstavnika lokalne skupnosti na slovesni 
obeležitvi jubileja društva. 
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 V razpravi si sodelovali svetniki Franc Bradeško, Anton Potočnik, Andreja Dolinar, 
Stanislav Dvanajščak. 
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 36/3/6 
»1. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju gasilstva v občini prejme 
Damijan Plestenjak, rojen 26.01.1982, stanujoč Polhov Gradec 166, Polhov Gradec.  
Predlagatelj je PGD Polhov Gradec. 
2. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini  
v prejme 
Klekljarsko društvo Polhov Gradec. 
Predlagatelji so podporni člani društva prof. dr. Jože Trontelj, Helga Kuclar, Mimi 
Plestenjak in Marija Potočnik. 
3. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini 
prejme 
Ivana Železnik, rojena  01.01. 1945, stanujoča Gabrje 46, Dobrova.  
Predlagatelj je Društvo upokojencev Dobrova. 
4. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju gasilstva v občini prejme 
Anica Tomšič, rojena 21.04.1954, stanujoča Horjulska cesta 58, Dobrova . 
Predlagatelj je Prostovoljno gasilsko društvo Dobrova. 
5. Priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju društvenega življenja v občini 
prejme 
Anton Kavčič, rojen 05.04.1947, stanujoč Srednja vas 22, Polhov Gradec .  
Predlagatelj je Planinsko društvo Blagajana. 
6. Zlati grb občine za vrhunske uspehe in dosežke na področju podjetništva v letu 2011 
prejme  
Amalija Božnar, rojena 18.08. 1960, stanujoča Hrastenice 3, Polhov Gradec.  
Predlagatelj je Čebelarsko društvo Dolomiti.« 
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan je svetnike seznanil z aktivnostmi občine pri postopku priprave državnega 
prostorskega načrta ter o stalnem spremljanju poteka s strani delovne skupine. Svetnike 
je seznanil s prvo pisno ponudbo podjetja LPP za vzpostavitev mestne linije do Dobrove, 
ki bi občinski proračun neposredno bremenila za 240.000 Eur letno. Povedal je, da je 
napovedan že nov sestanek, z namenom doseči maksimalno variantno rešitev za naše 
občane za dostop do mesta, časovno in finančno opredeljeno kot najboljšo. Svetnike je 
seznanil z aktualno problematiko vrtcev, o načinih za sprejem otrok v vrtec, o stanju 
otrok v občini, ki so ostali brez mesta v vrtcu. Svetnike je seznanil tudi s pobudo, ki je 
prišla na občino, za ustanovitev glasbene šole na Dobrovi oziroma za ustanovitev godbe. 
 
Bradeško F.  kdaj je predviden sprejem OPN? 
Rejec F.  pobuda za nujno rekonstrukcijo državne ceste 
Rejec F.  pobuda za popravilo tlakovanja pred polhograjsko graščino 
Rejec F.  pobuda za ureditev centrov Dobrove in Polhovega Gradca 
Rejec F.  pobuda za ureditev ŠRC Gabrje  
Potočnik A.  pobuda za uvedbo upočasnjenega prometa-30 km/uro v središču Dobrove 
Potočnik A.  pobuda za dosledno izvajanje občinskega predpisa o višini ograj ob cestah  

Potočnik A.  

pobuda za dosledno izvajanje občinskega predpisa o zbiranju in odlaganju 
ter plačevanju obveznosti za odlaganje odpadkov- preveritev vseh 
zavezancev 

Jovič M.  
pobuda za postavitev krožišča na regionalni cesti pri ŠRC Gabrje, namestitev 
tabel za merjenje hitrosti  
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Jovič M.  oskrunitev spominskega obeležja v Prošci in AP na Šujici- popisana z grafiti 

Kirinčič H.  
pobuda za ograditev-varovanje vseh vodnih zajetij in določitev 
vodovarstvenih območij 

Košec E. ponovna pobuda za preprečitev zaraščanja javnih površin in pločnikov 
Košec E. pridružitev k pobudi za ureditev umiritve prometa pri ŠRC Gabrje  

Košec E. pobuda za spreminjanje lokacij radarskih kontrol v občini 
Zibelnik A. vprašanje; spor glede ceste v Mačkovem grabnu- Mehačk? 

Breskvar F.  
pridružitev k pobudi varovanje vseh vodnih zajetij in določitev 
vodovarstvenih območij 

 
Župan je svetniku Bradešku povedal, da je trenutno stanje sprejema OPN slabo v smislu 
doseganja prvotno zastavljenih ciljev, večinoma občina dobiva negativna menja od 
soglasodajalcev, predvsem Ministrstva za kmetijstvo in Ministrstva za okolje in prostor, 
ARSO. Občina preverja pravne možnosti za čim hitrejši zaključek postopka sprejema 
OPN, po rednem postopku pa občina do konca meseca oddaja ponovno gradiva za 
pridobitev pozitivnih mnenj soglasodajalcev, brez katerih sprejem občinskega 
prostorskega načrta ne bo možen. Na pobude svetnika Rejca je župan povedal o 
planiranih rekonstrukcijah na državni cesti in o predvidenih lokacijah obnove v letošnjem 
letu, država se ukvarja tudi še z odkupi zemljišč posameznikov ob cestah na delu, kjer se 
gradi tudi pločnik. Tlakovanje pri graščini mora biti izvedeno v soglasju z ministrstvom za 
kulturo, prvi dogovori segajo v leto 2009, po nesoglasjih, kot tudi pri obnovi drugega 
dela zidu, ni prišlo do realizacije in nadaljevanja obnove.  
Župan je povedal, da je v pripravi natečaj za arhitekturno zasnovo vaških jeder- Dobrove 
in Polhovega Gradca, ki bo upošteval vse potrebe občanov, vključno z oskrbnimi centri. 
Do konca meseca bi moral Mercator odgovoriti občini v zvezi z nameravano gradnjo 
centra na Dobrovi, kjer se investitor srečuje z zahtevnimi pogoji vodarjev, župan pa je 
mnenja, da so trgovine v občini eden hujših problemov, saj Mercator po njegovem 
slabših poslovalnic, kot v naši občini, nima. Projekt umiritve prometa, izogibališč za 
avtobusna postajališča, izvoze iz ŠRC Gabrje itn. je v delu na DRSC, je povedal župan, 
informacije je neposredno pridobil od državnih strokovnih služb. Tisti del, ki se nanaša na 
občinski del pristojnosti, bomo poskušali vklopiti v skupen projekt, z vidika zmanjševanja 
stroškov.  
Župan si je stari del Dobrove ogledal tudi sam in je Potočniku povedal, da je v notranjosti 
kraja res potreba po umiritvi prometa oz. potreba po preučitvi postavitve nove prometne 
signalizacije, uvedbe enosmernih poti itn. Prav tako je Potočniku predstavil pogovor z 
direktorjem Snage, javnega podjetja, ki izvaja službo zbiranja in odstranjevanja 
odpadkov v naši občini. Seznam zavezancev Snaga ima, prav tako pa je inšpekcija dolžna 
odreagirati na prijave o kršiteljih. Občina je v časopisu objavila obvestilo o nujnosti 
zagotavljanja preglednih trikotnikov ob cestah ter o sankcijah za kršitelje. Ugotovljene 
kršitve se odstopajo na inšpektorat. Župan je na pobudo Joviča pozval vse, ki naletijo na 
skrunitve spominskih obeležij, naj kršitve sporočijo na občino. Župan je na pobudo 
Kirinčiča in Breskvarja v zvezi z varovanjem vodnih virov svetnikom predstavil zatečeno 
stanje na področju oskrbe s pitno vodo, o problemih s krajevnimi skupnostmi pri 
reševanju problematike na področju oskrbe z vodo, pregledi ustreznosti voda, 
oblikovanju enotne cene vode, pridobivanju vodnih dovoljenj, varovanih območjih, ki jih 
po novem določa država in ne občina… 
Svetnike je seznanil tudi s pripravljalnimi dejanji občine na področju zmanjšanja porabe 
električne energije na javni razsvetljavi, projektom nadomestitve -ustreznih svetilk ter 
analizo stroškov in tehničnih karakteristik obstoječega sistema javne razsvetljave in 
prijave občine na razpis za sofinanciranje obnove svetilk v letih 2012 in 2013. Svetniku 
Košcu je na njegovo pobudo povedal, da je problem pri zelenih obrezih pri cestah tudi v 
delno neurejenem lastništvu zemljišč, na katerih ceste potekajo, za postavitev radarja na 
lokacijah, kjer so potrebne umiritve prometa, pa je povedal, da naj svetniki pošljejo 
svoje pobude na inšpektorat ali na upravo.  
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Ad 6) Razno  
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
Župan se je svetnikom zahvalil za sodelovanje.   
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
  

Franc Setnikar  
      župan 

 
 

 


